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INTERPEIACJA

w sprawie Położenia nawierzchni bitumicznei na u|. Kawodrzańskiei.

Uzasadnienie: Proszę o podanie mi dokładnych kosztów potożenia nawierzchni asfa|towej na
około 250 m u|icy Kawodrzańskiej. Proszę o podanie mi uzasadnienia d|aczego nie zrobiono
żadnego podtoża, odptywu wody itd.

Proszę o porównanie z u|icę Alty|eryjską na której wedtug inspektora MzDiT pana Wojciecha
Babczyńskiego nie można sfrezować starego bardzo dziurawego asfa|tu i położenia nowego
dywaniku, ponieważ tam w podtożu sq tzw. ,, kocie tby,,. Nadmieniam, że asfa|t na ulicy
A|ty|eryjskiej ma około 40 lat i ulegt norma|nemu zużyciu po ty|u |atach.


